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De Vogelopvang Utrecht heeft een vergunning aangevraagd om op de voormalige wielerbaan een 

grootschalige, regionale vogelopvang te beginnen. Het terrein is nu een losloopgebied voor honden, 

waar gebruik van wordt gemaakt door hondenbezitters uit heel Nieuwegein. Door de komst van de 

opvang wordt dit losloopgebied aanzienlijk verkleind. Inwoners van Nieuwegein die een hond 

hebben worden hierdoor ernstig belemmerd en zijn in de verdere aanvraag van de vergunning hierin 

als voornaamste gebruiker van het terrein niet verder over geïnformeerd en/of geraadpleegd. 

Op 10 september jongstleden werd een informatiedag door de Vogelopvang Utrecht georganiseerd 

op het terrein beter bekend als “De Wielerbaan” met als doelstelling plannen bekend te maken over 

een ruim op te zetten vogelopvang met een regionaal karakter. 

Dit terrein, aangewezen in uw nota Hondenpoepbeleid “Trap er niet in!” van oktober 2009 als 

losloopgebied voor honden, wordt al jaren met heel veel plezier door vele hondenbezitters en 

andere wandelaars uit de diverse wijken bezocht en is een begrip geworden in Nieuwegein. Zowel 

doordeweeks als in het weekend wordt het terrein veelvuldig bezocht van ’s ochtends vroeg tot ’s 

avonds laat! 

Met het vaststellen van bovenstaande nota is tevens een einde gekomen aan de onduidelijkheid en 

overlast veroorzaakt door hondenpoep en loslopende honden binnen de gemeente door hier 

speciaal plekken voor aan te wijzen binnen de gemeente (zie ook de hondenuitlaatkaart op 

http://www.nieuwegein.nl/hondenkaart). Het zou dan ook niet wenselijk zijn als door de komst van 

de Vogelopvang in dit gebied de overlast in de wijk(en) weer zou toenemen. 

Doordat het terrein min of meer middels een natuurlijke barrière in de vorm van water is afgesloten 

kunnen honden hier veilig rennen en spelen en vormen zij geen gevaar en hinder voor auto’s, fietsers 

en zichzelf.  Dit is nergens anders te vinden in de gemeente Nieuwegein! 

Door de rust  en ongereptheid in combinatie met een goed te belopen pad heeft de wielerbaan ook 

een sterk sociaal karakter gekregen. Mensen leren elkaar kennen en vriendschappen ontstaan. Het is 

heel bijzonder om te zien hoe heel verschillende mensen met verschillende achtergronden contact 

leggen.  

Waar in eerste instantie door de Vogelopvang Utrecht wordt gezegd dat het terrein een open en 

toegankelijk karakter blijft behouden blijkt uit de bouwtekeningen van de vogelhokken en andere 

gebouwen het tegendeel!  Ook uit de opmerkingen van medewerkers van de Vogelopvang Utrecht  

over het beheer van het terrein blijkt dat slechts op vooraf vastgestelde tijden het terrein 

toegankelijk is, waarbij in periode september t/m maart de toegang nog verder beperkt wordt. 

Daarnaast zouden de honden binnen de zeer ruim bemeten afrastering van de opvang locaties  

aangelijnd moeten worden wat helemaal niet strookt met de functie van het terrein als 

losloopgebied.  

In beginsel zijn wij als hondenbezitters dan ook niet tegen de opvang van vogels op deze locatie, 

maar het bevreemd ons dat de oorspronkelijke plannen van de Vogelopvang Utrecht nu verder lijken 

te gaan dan enkel de opvang van lokale vogels. Door de sluiting van andere locaties binnen de 

provincie Utrecht (o.a. Soest) en bezuinigingen daarbuiten in bijvoorbeeld de gemeente Veenendaal 

wordt deze opvang met een centrale ligging gezien als een mega-opvanglocatie voor zieke en 

gewonde vogels uit de regio en daarbuiten. 
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U begrijpt dat wij daarom verontrust zijn over de verdere ontwikkelingen, en daarmee gepaard 

gaande beperkingen (verdere afsluiting van het terrein en uitbreiding van de aanlijnplicht) in het 

gebied en vragen ons af of dit voornemen bij de gemeente Nieuwegein ook bekend is/was ten tijde 

van het aanvragen van de vergunning. 

Het aantal te plaatsen volières en (bij)gebouwen staat ook niet meer in verhouding t.o.v. de huidige 

locatie in Utrecht. Mede door de ruime afmeting en opstelling over het aangewezen terrein. 

Wij zijn dan ook van mening dat er diverse alternatieve mogelijkheden op het terrein bestaan, 

waarbij zowel tegemoet kan worden gekomen aan de functie van het terrein als losloopgebied voor 

de honden, alsmede voor de opvang van vogels. Maar dan wel in een afgeslankte vorm en geschikt 

voor de opvang van lokaal (regio Utrecht) gevonden vogels. 

Overigens zijn het de hondenbezitters zelf geweest die zich via via op de hoogte hebben moeten 

stellen van de aankomende plannen en ook zelf de dialoog hebben opgezocht met de Vogelopvang 

Utrecht en de gemeente. 

Het bevreemd ons des te meer dat er noch vanuit de gemeente, noch vanuit de Vogelopvang 

Utrecht, naar de huidige bestemming en in het bijzonder het gebruik van het terrein gekeken is. De 

Vogelopvang Utrecht is wel in contact getreden met het wijkplatform, maar vergeten de gebruikers 

van het terrein te consulteren. 

U kunt zich voorstellen dat wij als hondenbezitters en grote liefhebbers van dit terrein ons ernstig 

zorgen maken om zo’n prachtige plek kwijt te raken en vragen u om duidelijkheid en behoud van het 

terrein als losloopgebied voor honden. 

 

 

 

Namens de hondenbezitters. 


